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GATU- OCH 
FASTIGHETSNÄMNDEN 
KOLLEKTIVTRAFIKUTSKOTTET 

 
PROTOKOLL  11/2004 

 
 
Tid:   2004-11-26, kl 15.00 - 16.00 
Plats: Lilla Kollegiesalen, Stadshuset 
 
Justerat:     
 
 
 
Margarita Pulido (s)   Helena Bonnier (m) 
 
 
Närvarande:  
 
Ledamöter 
 
Margarita Pulido (s) ordförande 
Helena Bonnier (m) vice ordförande 
Claes Fleming (fp) 
 
Tjänstemän 
Mats Fager, Pauline Sedin (sekr) region Innerstad. Jan-Erik Hollander region Ytterstad. 
Christer Lundin Strategisk planering. 
 
 
 
 
§ 1 
Justering 
 
Kollektivtrafikutskottet utsåg vice ordföranden Helena Bonnier (m) att tillsammans med 
ordföranden Margarita Pulido (s) justera dagens protokoll. 
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§ 2 
 
Remiss från Sveriges Lokaltrafikförening (SLTF) och Bussbranchens Riksförbund 
(BR) om program för säker och trygg kollektivtrafik. 
 
Remiss samt koncept till svar på remissen har sänts ut till ledamötena. Denna remiss är 
skriven direkt till Gatu och fastighetskontoret och kommer endast att behandlas i 
kollektivtrafikutskottet och inte i Gatu och fastighetsnämnden. Utskottet ansåg att detta 
var en mycket bra rapport och underströk vikten av tidshållningen och regulariteten. Man 
ansåg även att hållplatslägena är viktiga ur trafiksäkerhetssynpunkt och 
trygghetsynpunkt, inkluderat belysning. Man ville understryka vikten av samarbete och 
dialog mellan olika aktörer. 
Det slutliga svaret kommer sedan att anmälas till  kollektivtrafikutskottet. 
Se bilaga 
 
Beslut 
 
Utskottet ställer sig bakom kontorets skrivning med ovan nämnda synpunkter. 
 
§ 3 
 
Övriga frågor 
 
På framtida föredragningslistor ska en ny punkt finnas med: Anmälan av ärenden. 
 
- Miljöavgifter, information. Inget beslut i regeringsrätten har kommit men IBM jobbar 

vidare som huvudaktör. Ett beslut väntas under november månad. Fortfarande är 
man inställd på en start av försöket i mitten av augusti. IBM:s huvuduppgifter just nu 
är uppsättning och test av teknisk utrustning på portaler. Information ang reglerna 
om själva betalnings-förfarandet kommer att komma runt årsskiftet från Vägverket. 
Gatu och fastighetskontoret kommer att vara behjälpligt vid placering av portaler.  
Helena Bonnier (m) föreslår i en skrivelse till utskottet att Gunnar Söderholm, 
Miljöavgiftkanliet bjuds in till utskottet för att redogöra lite djupare om projektet. 

- Mobilitetskontor. Frågan ang ett mobilitetskontor skall redovisas på Gatu och 
fastighetsnämnden den 14/12.  

- Soffor på hållplatser. Claes Fleming (fp) frågade vem som ansvarar för utplacering av 
soffor där det inte finns regnskydd. SL får placera ut soffor vid en hållplatsstolpe 
efter samråd med väghållaren. Där det finns ett regnskydd hör soffan ihop med detta.  
SL har således ansvar för soffor på hållplatser. 

- Möte KU/SL den 26/11. Ärenden till detta möte e-postas till sekreteraren senast 
torsdag 18/11.  

 
 
Vid pennan 
 
 
Pauline Sedin 


